



May 8, 2025

Dear Fathers, Sisters and Brothers of the Diocese of Pembroke,

*"Peace be with all of you!"
These are the first words of the Risen Christ,
the Good Shepherd who gave his life for God's flock*

With these words, our Holy Father Leo XIV greeted the people of Rome and the World from the balcony above the doors of St. Peter's Basilica. Cardinal Robert Prevost, O.S.A., former Prefect of the Dicastery for Bishops, was elected as the successor of St. Peter today. *Habemus Papam!*

It is with great joy that we give thanks first of all to Almighty God for the gift of Leo XIV, our new Holy Father, and we join together as the Diocese of Pembroke in welcoming him into the Petrine Ministry and into our prayers and our hearts. Immediately, his name is included in the Eucharist Prayer at every Mass in the Diocese. I invite every family to remember him in their prayers, especially when they gather for a meal together.

I also ask that every parish celebrate a Mass of Thanksgiving for Pope Leo XIV at the first opportunity. I urge all the faithful of the diocese to participate in these parish Masses, and to unite our hearts with the whole Universal Church, the visible Body of Christ in the world. We do not need to wait for the Pontifical Mass for the Inauguration of his Petrine Ministry. From the moment Cardinal Prevost accepted the election, he is already the Bishop of Rome, the Successor of Peter, and our Holy Father!

May Almighty God bless and guide our Holy Father Leo XIV by the light of the Holy Spirit as he follows Jesus our Redeemer and Shepherds your Holy Church! May Mary, our Blessed Mother and Mother of the Church, always accompany him with her maternal love!

And may God bless us all with joy, hope and peace!

In Christ our Redeemer,

+ Michael Brehl, C.S.R.

✠ Michael Brehl, C.Ss.R.

Bishop of Pembroke

Prayer for the Pope

O God, shepherd and ruler of all the faithful,
look favourably on your servant Leo XVI,
whom you have set at the head of your
Church as her shepherd; grant, we pray, that by word and example
he may be of service to those over whom he presides so that,
together with the flock entrusted to his care, he may come to
everlasting life.

Through our Lord Jesus Christ, your Son,
who lives and reigns with you in the unity
of the Holy Spirit, God, for ever and ever.



8 mai 2025

Chers pères, sœurs et frères du diocèse de Pembroke,

« "La paix soit avec vous tous" !

*« Ce sont les premiers mots du Christ ressuscité,
le Bon Pasteur qui a donné sa vie pour le troupeau de Dieu. »*

C'est par ces mots que notre Saint-Père Léon XIV a salué le peuple de Rome et du monde entier depuis le balcon surplombant les portes de la basilique Saint-Pierre. Le cardinal Robert Prevost, O.S.A., ancien préfet du dicastère pour les évêques, a été élu aujourd'hui comme successeur de saint Pierre. Habemus Papam!

C'est avec une grande joie que nous rendons tout d'abord grâce au Dieu tout-puissant pour le don de Léon XIV, notre nouveau Saint-Père, et nous nous joignons au diocèse de Pembroke pour l'accueillir dans le ministère pétrinien et dans nos prières et nos cœurs. Dès maintenant, son nom est inclus dans la prière eucharistique de chaque messe du diocèse. J'invite toutes les familles à se souvenir de lui dans leurs prières, en particulier lorsqu'elles se réunissent pour un repas.

Je demande également à chaque paroisse de célébrer une messe d'action de grâces pour le pape Léon XIV à la première occasion. J'invite tous les fidèles du diocèse à participer à ces messes paroissiales et à unir leurs cœurs à toute l'Église universelle, Corps visible du Christ dans le monde. Nous n'avons pas besoin d'attendre la messe pontificale d'inauguration de son ministère pétrinien. À partir du moment où le cardinal Prevost a accepté l'élection, il est déjà l'évêque de Rome, le successeur de Pierre et notre Saint-Père!

Que Dieu tout-puissant bénisse et guide notre Saint-Père Léon XIV par la lumière de l'Esprit Saint, alors qu'il suit Jésus notre Rédempteur et qu'il est le Pasteur de votre Sainte Église ! Que Marie, notre Sainte Mère et Mère de l'Église, l'accompagne toujours de son amour maternel!

Et que Dieu nous bénisse tous de joie, d'espérance et de paix!

Dans le Christ, notre Rédempteur,

+ Michael Brehl, C.S.R.

✠ Michael Brehl, C.Ss.R.

Évêque de Pembroke

Prière pour le pape

Seigneur Dieu, guide et pasteur de tous les fidèles,
regarde avec bonté ton serviteur Léon XIV
que tu as voulu mettre comme pasteur à
la tête de ton Église ; * donne-lui de servir par la parole et par
l'exemple ceux qu'il dirige, et de parvenir ainsi à la vie éternelle
avec le troupeau que tu lui as confié.
Par Jésus Christ, ton Fils, notre Seigneur,
qui vit et règne avec toi dans l'unité du Saint-Esprit, Dieu,
pour les siècles des siècles.